
PROTOKÓŁ Nr VI/07 
VI sesji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Szczecinek 
w dniu 26 lutego 2007 r. 

 
 

Stan Radnych - 21 
Obecnych - 20 

Nieobecny – radny Wojciech Knapik (zwolnienie lekarskie) 
 

Sesja rozpoczęła się o godz. 10:00. 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący Rady Miasta - przywitał zebranych, stwierdził wymagane 
kworum i otworzył sesję proponując wprowadzenie następujących zmian do porządku obrad: 
 
Po punkcie 7 dotyczącym uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek na 
rok 2007, dodać dwa nowe punkty oznaczone jako:  
− pkt 8: uchwała w sprawie uzgodnienia projektu Rozporządzenia Wojewody Zachodniopomorskiego 

w sprawie obszaru chronionego krajobrazu Pojezierze Drawskie, 
− pkt 9: uchwała w sprawie nie uzgodnienia projektu Rozporządzenia Wojewody 

Zachodniopomorskiego w sprawie obszaru chronionego krajobrazu Jeziora Szczecineckie. 
Oba projekty uchwał zostały zaopiniowane przez komisje RM. 
Wykreślić punkty obrad oznaczone pierwotnie jako: 
nr 20, dotyczący uchwały w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Zachód I, 
nr 21, dotyczący uchwały w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Wodociągowa-Rzeczna, 
nr 22, dotyczący uchwały w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Kopernika-Winniczna, 
nr 23, dotyczący uchwały w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Szczecińska-Gdańska, 
ponieważ w osiedlach tych nie zostały wybrane Rady Osiedla. 
Przesunąć i zmienić odpowiednio numerację pozostałych punktów porządku obrad. 
   
W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli zmiany do porządku obrad, który po zmianach 
przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Odpowiedzi na pytania radnych z poprzedniej sesji. 
4. Wystąpienia Parlamentarzystów, Radnych Sejmiku Województwa, Radnych Powiatu. 
5. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2007r. 
6. Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Szczecinek na lata 

2007-2010 wraz z prognozą na lata 2011-2013. 
7. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek na rok 2007. 
8. Uchwała w sprawie uzgodnienia projektu Rozporządzenia Wojewody Zachodniopomorskiego 

w sprawie obszaru chronionego krajobrazu Pojezierze Drawskie. 
9. Uchwała w sprawie nie uzgodnienia projektu Rozporządzenia Wojewody Zachodniopomorskiego 

w sprawie obszaru chronionego krajobrazu Jeziora Szczecineckie. 
10. Uchwała w sprawie programu przeciwdziałania bezdomności zwierząt domowych na terenie 

Miasta Szczecinek. 
11. Uchwała w sprawie pozbawienia  statusu pomnika przyrody. 
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12. Uchwała w sprawie Regulaminu określającego wysokość stawek dodatków, szczegółowy sposób 
obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 
wysokość nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli w szkołach 
i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto Szczecinek w roku 2007. 

13. Uchwała w sprawie upoważnienia dyrektora Zakładu Budżetowego Szkół i Przedszkoli 
w Szczecinku do wydawania decyzji administracyjnych. 

14. Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół, dla których Miasto 
Szczecinek nie jest organem prowadzącym. 

15. Uchwała w sprawie zmian w Statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 
16. Uchwała w sprawie upoważnienie Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szczecinku do wydawania decyzji administracyjnych. 
17. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Szczecineckiego Ośrodka Kultury w Szczecinku. 
18. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr X/54/90 Rady Miasta w Szczecinku z dnia 12 listopada 

1990r. w sprawie przystąpienia do związku Miast Polskich. 
19. Uchwała w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecinek w Związku Miast 

i Gmin Dorzecza Parsęty. 
20. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Miasta 

Szczecinek. 
21. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr V/36/07 Rady Miasta Szczecinek z dnia 15 stycznia 2007r. 

w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej, wyznaczenia inkasenta 
i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

22. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Pilska-Raciborki. 
23. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 
24. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
25. Wnioski i zapytania Radnych. 
26. Zamknięcie sesji. 
 
 
Ad. 2 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Radni nie zgłosili uwag ani zastrzeżeń do protokołu z poprzedniej sesji. 
 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji. 
 
 
Ad.3 – Odpowiedzi na pytania radnych z poprzedniej sesji. 
 
Konrad Czaczyk – Rzecznik Prasowy UM – udzielił odpowiedzi na pytanie radnego Wiesława 
Drewnowskiego dotyczące stanu tablic informujących o terenach inwestycyjnych przeznaczonych na 
sprzedaż, należących do Miasta Szczecinek wyjaśniając, że tablice zostały naprawione, oraz że ich 
odnawianie odbywa się na bieżąco w miarę potrzeb. 
 
Andrzej Wdowiak- Prezes PWiK – udzielił odpowiedzi na pytanie radnego Romana Matuszaka 
dotyczące kolektora deszczowego w południowej części miasta wyjaśniając, że realizowane 
przedsięwzięcie ma na celu oddzielenie ścieków miejskich od ścieków firmy KRONO, po to by uniknąć 
niepewności – kto wpuszcza zanieczyszczenia do jeziora Trzesiecko.  
Prezes PWiK opisał lokalizację oraz przebieg sieci i przekazał radnemu Matuszakowi jej schemat 
sytuacyjny. 
 
Punkt 3 został tym samym wyczerpany. 
 
 
Ad.4- Wystąpienia Parlamentarzystów, Radnych Sejmiku Województwa, Radnych Powiatu. 
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Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM -  stwierdził, że nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu.  
 
 
Ad.5 – Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2007r. 
 
Grzegorz Kołomycki – Skarbnik Miasta – wyjaśnił konieczność i zasadność dokonania zmian 
w budżecie Miasta oraz wskazał na błąd w wydruku projektu uchwały: zamiast kwoty 400.400zł 
powinno być 400.000zł. 
 
Jerzy Kania – Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej – poinformował zebranych, że 
Komisja po zwróceniu uwagi na w/w błąd w projekcie uchwały zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 
 
Roman Matuszak – Wiceprzewodniczący RM – zapytał o  przyczynę zwiększenia wartości budowy 
hali sportowej przy gimnazjum nr 2. 
 
Andrzej Bratkowski – radny – poprosił o skonkretyzowanie wydatków na funkcjonowanie 
Szczecineckiego Centrum Wspierania Biznesu. 
 
Janusz Rautszko- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności- 
poinformował, że na  posiedzeniu Komisji zauważono rozbieżność co do wielkości kwot w zapisie 
w WPI i w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta. 
 
Jerzy Hardie-Douglas – Burmistrz – odpowiadając na pytanie radnego Matuszaka wyjaśnił, że ze 
względu na niespełnienie przez wykonawcę  istotnych warunków umowy przetarg został 
unieważniony, oraz że koszty inwestycji okazały się wyższe od pierwotnie zakładanych. Wadium 
zostało wpłacone do depozytu ponieważ wykonawca może się jeszcze odwołać do sądu. 
Odpowiadając na pytanie radnego Rautszko, Burmistrz wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy nie da się 
dokładnie przewidzieć, która z zaplanowanych kwot będzie musiała być wydatkowana w tym roku, 
a która w następnym. Jeśli zajdzie konieczność wydania w tym roku kwoty wyższej – to taką kwotę 
Miasto wygospodaruje, a do WPI zostaną naniesione poprawki. 
 
Mariusz Ryndziewicz – Kierownik Referatu RL – odpowiadając na pytanie radnego Bratkowskiego 
wskazał, że wydatki na funkcjonowanie Centrum Wspierania Biznesu obejmują koszty utrzymania 
obiektu, koszty wyposażenia, koszty wynagrodzeń – 4 etaty. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM- w związku z brakiem kolejnych pytań i uwag 
merytorycznych do projektu uchwały, zakończył dyskusję i przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta 
Szczecinek na 2007r.   
 

Uchwała Nr VI/37/07 
 
 

Ad.6 - Uchwała w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Szczecinek na lata 2007-
2010 wraz z prognozą na lata 2011-2013. 
 
Odbyła się prezentacja multimedialna WPI. Burmistrz scharakteryzował Plan i omówił poszczególne 
plansze. 
 
Po zakończeniu prezentacji multimedialnej Przewodniczący RM zaprosił radnych do dyskusji nad 
projektem uchwały. 
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Wiesław Drewnowski-radny – zapytał o brak w WPI inwestycji dotyczącej drugiego pasa jezdni 
ul. Jana Pawła II oraz zadał pytanie na jakim etapie znajduje się przygotowanie dokumentacji do 
nowoplanowanych inwestycji. 
 
Jerzy Hardie Douglas-Burmistrz – wyjaśnił, że inwestycja dotycząca ul. Jana Pawła II to zadanie 
Powiatu i dlatego nie mogła znaleźć się w WPI. Wyjaśnił też, że przygotowanie dokumentacji 
projektowej jest wkładem własnym Miasta Szczecinek w planowanych inwestycjach. 
 
Daniel Rak-Wiceburmistrz- dodał, że przebieg i terminy procedury przygotowywania dokumentacji 
wynikają z harmonogramu znajdującego się w WPI. 
 
Ryszard Kabat-radny- zapytał o zasadność budowy krytych kortów tenisowych, jeśli planowana jest 
budowa kilku hal sportowych. Zapytał ponadto o realizację programu wyborczego PO dotyczącego 
budowy mieszkań, skoro w WPI mowa jest tylko o modernizacji budynków  na terenie byłych koszar 
wojskowych. 
 
Jerzy Hardie-Douglas-Burmistrz- odpowiadając na pytanie drugie radnego Kabata wyjaśnił, że 
w Partnerstwie Publiczno Prywatnym Miasto ponosi głównie koszty związane z dokumentacją. 
Budynki stawiane są natomiast przez partnerów prywatnych  i z tego względu nie można tych 
wydatków ujmować w WPI.  
Odpowiadając na pierwsze pytanie radnego Burmistrz wyjaśnił, że korty i hale to dwie różne kwestie. 
W Szczecinku stosunkowo dużo młodych ludzi czynnie uprawia sport, poza tym większa ilość różnych 
obiektów sportowych może wpłynąć na rozwój turystyki sportowej w naszym mieście. 
 
Janusz Rautszko-Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności – 
zaznaczył, że zdaje sobie sprawę, iż przebudowa układu komunikacyjnego w centrum miasta to 
zadanie Powiatu, ale zapytał – czy w związku z w/w inwestycją planowana jest  budowa parkingów, 
która jest zadaniem Miasta. 
 
Jerzy Hardie-Douglas-Burmsitrz- wyjaśnił, że budowa parkingów rozpocznie się zanim ruszy 
inwestycja Powiatu. 
 
Andrzej Jaszczur-radny – zadał pytanie czy i kiedy planowana jest rozbiórka obiektów po byłym 
biurze muzeum, i dlaczego nie zostało to ujęte w WPI. Zapytał też o środki na ścieżkę rowerową na 
odcinku od ul. Fabrycznej do Kwieciszewa. 
 
Jerzy Hardie-Douglas-Burmistrz- odpowiedział, że roboty rozbiórkowe nie są ujmowane w WPI. 
Wyjaśnił poza tym, że Miasto nie planuje zagospodarowywania byłego biura muzeum ani jego 
sprzedaży, i że planowana jest raczej rozbiórka tego obiektu. Odnośnie ścieżki rowerowej Burmistrz 
wyjaśnił, że ten teren nie należy do Miasta, ale że w przyszłości nie jest wykluczone urządzenie także 
na wskazanym odcinku takiej ścieżki. 
 
Wiesław Drewnowski-radny- zapytał o przebudowę skrzyżowania ul. Mierosławskiego 
z ul. Kościuszki. 
 
Anna Mista-Kierownik Referatu TI- wyjaśniła, że w ramach modernizacji ul. Mierosławskiego będzie 
wykonana również przebudowa w/w skrzyżowania. 
 
Andrzej Bratkowski-radny- wyraził wątpliwość co do możliwości pozyskania środków unijnych na 
budowę hali sportowej przy ul. Wiatracznej. 
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Jerzy Hardie-Douglas-Burmistrz- odpowiadając na tę wątpliwość poinformował o podejmowanych 
przez niego działaniach mających na celu pozyskanie tych środków, i wskazał na realność ich 
uzyskania. 
 
Janusz Rautszko-Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności- 
poinformował zebranych, że Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt uchwały 
w sprawie WPI. 
 
Wiesław Suchowiejko-Przewodniczący RM- w związku z wyczerpaniem dyskusji w przedmiocie 
WPI, przystąpił do głosowania . 
 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Miasta Szczecinek na lata 2007-2010 wraz z prognozą na lata 2011-2013. 
 

 
Uchwała Nr VI/38/07 

 
Wiesław Suchowiejko-Przewodniczący RM- zarządził przerwę w obradach do godz.12:30. 
 
Obrady wznowiono po przerwie o godz.12:30. Na sali obrad obecnych 20 radnych. 
 
 
Ad.7 - Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek na rok 2007. 
 
Wiesław Suchowiejko-Przewodniczący RM- otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Andrzej Bratkowski-radny- zapytał, na czym mają polegać działania zmierzające do ograniczenia 
dostępności do spożycia alkoholu, ponieważ jego zdaniem przedstawiony Program tego nie 
precyzuje, i złożył wniosek o skierowanie Programu do poprawki. 
 
Beata Kowal- Pełnomocnik ds. uzależnień i kontaktów z org. pozarz. – powołując się na 
dokumenty opracowane przez Agencję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych wskazała, że 
Program uwzględnia następujące działania mające na celu ograniczenie dostępności do spożycia 
alkoholu: 
− limitowanie ilości punktów sprzedaży alkoholu w Szczecinku (maks. 75 sklepów oraz maks. 30 

zakładów gastronomicznych), 
− kształtowanie przekonań na temat picia alkoholu i zachowań, realizowane poprzez prowadzenie 

zajęć w placówkach oświatowych, poprzez kampanię informacyjną itp., związane z tzw. 
dostępnością społeczną, 

− prowadzenie zajęć pozalekcyjnych dla dzieci i młodzieży jako alternatywa spędzania wolnego 
czasu, 

− realizacja patroli Policji i Straży Miejskiej w nocy i w weekendy, 
− egzekwowanie przestrzegania zakazów sprzedaży alkoholu osobom nieletnim i nietrzeźwym. 
Pani Pełnomocnik wyjaśniła też znaczenie pojęcia tzw. dostępności prawnej, mającej związek 
z kształtowaniem cen alkoholi – co nie należy jednak do kompetencji samorządu. 
 
Roman Matuszak-Wiceprzewodniczący RM- wskazał na trzy narzędzia prawne, jego zdaniem 
przysługujące radzie w  kwestii ograniczania dostępności do spożycia alkoholu: 
− ograniczenie czasu pracy placówek zajmujących się sprzedażą alkoholu, 
− rygorystyczne egzekwowanie prawa od handlowców – z odbieraniem koncesji włącznie, 
− zmniejszenie w innej uchwale limitu punktów sprzedaży alkoholu, realizowane stopniowo poprzez 

wygaszanie koncesji. 
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Wiesław Suchowiejko-Przewodniczący RM- przypomniał o przysługującej klubom radnych 
inicjatywie uchwałodawczej i zapewnił, że jeśli Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej i PiS 
przygotuje projekt uchwały, to rada taki projekt rozpatrzy. 
 
Radni: Jacek Brynkiewicz, Bogumił Kłyk i Andrzej Jaszczur wyrazili opinie popierające 
uchwalenie zaproponowanego Programu.  
 
Grażyna Kuszmar-Z-ca Przewodniczącego Komisji Problemów Społecznych-  poinformowała, że 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Andrzej Bratkowski-radny – podtrzymał wniosek o skierowanie Programu do poprawki. 
 
Wiesław Suchowiejko-Przewodniczący RM- zaznaczył, że jest przeciwny temu wnioskowi i zwrócił 
uwagę, że pod rządami uchwały ograniczającej czas pracy placówek gastronomicznych i sklepów 
spożycie alkoholu nie zmalało, a następnie przystąpił do głosowania nad zgłoszonym wnioskiem. 
 
W głosowaniu jawnym przy 1 głosie za uwzględnieniem wniosku, 18 głosach przeciw jego 
uwzględnieniu i 1 głosie wstrzymującym się – RM odrzuciła wniosek radnego Bratkowskiego. 
 
Wiesław Suchowiejko-Przewodniczący RM- przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym RM 19 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek na rok 2007. 
 

Uchwała Nr VI/39/07 
 

 
Ad. 8 - Uchwała w sprawie uzgodnienia projektu Rozporządzenia Wojewody 
Zachodniopomorskiego w sprawie obszaru chronionego krajobrazu Pojezierze Drawskie. 
 
 
Janusz Rautszko-Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności – 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej i następnej uchwały, dotyczącej 
obszaru chronionego krajobrazu Jeziora Szczecineckie. 
 
Jerzy Hardie-Douglas-Burmistrz- wyjaśnił, że jezioro Trzesiecko leży na terenie obszaru 
chronionego Pojezierze Drawskie, i że proponowane przez Wojewodę Rozporządzenie urealnia 
granicę tego obszaru, co dla Miasta nie  ma negatywnego wpływu. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM- wobec braku pytań i dalszych uwag przystąpił do 
głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uzgodnienia projektu 
Rozporządzenia Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie obszaru chronionego krajobrazu 
Pojezierze Drawskie. 
 

Uchwała Nr VI/40/07 
 

 
Ad.9 - Uchwała w sprawie nieuzgodnienia projektu Rozporządzenia Wojewody 
Zachodniopomorskiego w sprawie obszaru chronionego krajobrazu Jeziora Szczecineckie. 
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Jerzy Hardie-Douglas-Burmistrz- wyjaśnił, że na obszarze tym ulokowane są duże zakłady 
przemysłowe (ELDA, TELZAS i inne), biegnie linia kolejowa, przewidziana jest budowa obwodnicy, 
i że z tego względu tę część obszaru trudno zaliczyć do krajobrazu chronionego. Ponadto w obszarze 
tym nie leży jezioro Trzesiecko, ale jezioro Wielimie. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM- w związku z brakiem pytań i dalszych uwag przystąpił 
do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie nieuzgodnienia projektu 
Rozporządzenia Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie obszaru chronionego krajobrazu 
Jeziora Szczecineckie. 
 

Uchwała Nr VI/41/07 
 
 

Ad.10 - Uchwała w sprawie programu przeciwdziałania bezdomności zwierząt domowych na 
terenie Miasta Szczecinek. 
 
Wiesław Drewnowski-Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego- 
przedstawił pozytywne zaopiniowanie  projektu uchwały przez Komisję. 
 
Janusz Rautszko-Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności- 
poinformował o jednogłośnym pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję. 
 
Maria Kadela-radna- omówiła i uzasadniła potrzebę uchwalenia takiego programu, wyjaśniając jego 
poszczególne elementy. 
 
Roman Matuszak-Wiceprzewodniczący RM- zaproponował zastąpienie występującego w tekście 
programu zwrotu „zbieranie zwierząt” zwrotem „wyłapywanie zwierząt”. 
 
Wiesław Suchowiejko-Przewodniczący RM- poddał zaproponowaną poprawkę pod głosowanie. 
 
W głosowaniu jawnym RM 19 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” 
przyjęła poprawkę zaproponowaną przez radnego Matuszaka, polegającą na zastąpieniu w tekście 
programu słów „zbieranie” słowami „wyłapywanie” 
 
 
Wiesław Suchowiejko-Przewodniczący RM- zaproponował zmianę zapisu w § 2 pkt 3 programu– 
zamiast sformułowania „nałożenie obowiązków na osoby…” użycie formy „egzekwowanie obowiązków 
wobec osób…” – ponieważ nałożenie obowiązków, o których mowa w tym zapisie zostało dokonane 
już w innej uchwale RM Szczecinek. 
 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie przyjęła poprawkę zaproponowaną przez Przewodniczącego 
RM, polegającą na zastąpieniu w treści programu zwrotu „nałożenie obowiązków na osoby” zwrotem 
„egzekwowanie obowiązków wobec osób”.  
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM- po przegłosowaniu przez RM obu poprawek przystąpił 
do głosowania nad projektem uchwały uwzględniającym naniesione poprawki. 
 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie programu przeciwdziałania 
bezdomności zwierząt domowych na terenie Miasta Szczecinek. 
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Uchwała Nr VI/42/07 

 
 

Ad. 11 - Uchwała w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 
 
Janusz Rautszko-Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności – 
przedstawił pozytywną opinię Komisji i przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM-  wobec braku pytań i uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie utraty statusu pomnika przyrody. 
 

Uchwała Nr VI/43/07 
 
 

Ad.12 - Uchwała w sprawie Regulaminu określającego wysokość stawek dodatków, 
szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku 
pracy nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto 
Szczecinek w roku 2007. 
 
Szymon Kiedel-Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki – poinformował, że 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały oraz wyjaśnił, że również związki 
zawodowe nauczycieli wyraziły zgodę na treść tego Regulaminu. 
 
Wiesław Drewnowski- Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego- 
przedstawił pozytywne zaopiniowanie  projektu uchwały przez Komisję. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM-  wobec braku pytań i uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie Regulaminu określającego 
wysokość stawek dodatków, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowo i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród i innych świadczeń 
wynikających ze stosunku pracy nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Miasto Szczecinek w roku 2007. 
 

Uchwała Nr VI/44/07 
 
 

Ad.13 - Uchwała w sprawie upoważnienia dyrektora Zakładu Budżetowego Szkół i Przedszkoli 
w Szczecinku do wydawania decyzji administracyjnych. 
 
Szymon Kiedel-Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki – poinformował, że 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiesław Drewnowski- Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego - 
przedstawił pozytywne zaopiniowanie  projektu uchwały przez Komisję. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM-  wobec braku pytań i uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie upoważnienia dyrektora Zakładu 
Budżetowego Szkół i Przedszkoli w Szczecinku do wydawania decyzji administracyjnych. 
 

Uchwała Nr VI/45/07 
 

 
Ad.14 - Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół, dla 
których Miasto Szczecinek nie jest organem prowadzącym. 
 
Szymon Kiedel-Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki – poinformował, że 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM-  przypomniał uzasadnienie uchwały i wobec braku 
pytań i uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania 
dotacji dla przedszkoli i szkół, dla których Miasto Szczecinek nie jest organem prowadzącym.  

 
Uchwała Nr VI/46/07 

 
 

Ad.15 - Uchwała w sprawie zmian w Statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Szczecinku. 
 
Wiesław Drewnowski- Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego- 
przedstawił pozytywne zaopiniowanie  projektu uchwały przez Komisję. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM-  wobec braku pytań i uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w Statucie Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 
 

Uchwała Nr VI/47/07 
 
 

Ad.16 - Uchwała w sprawie upoważnienie Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Szczecinku do wydawania decyzji administracyjnych. 
 
Wiesław Drewnowski- Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego- 
przedstawił pozytywne zaopiniowanie  projektu uchwały przez Komisję. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM-  wobec braku pytań i uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie upoważnienie Kierownika 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku do wydawania decyzji administracyjnych. 
 

Uchwała Nr VI/48/07 
 

 
Ad.17 - Uchwała w sprawie zmiany Statutu Szczecineckiego Ośrodka Kultury w Szczecinku 
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Szymon Kiedel-Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki – poinformował, że 
Komisja po wysłuchaniu wyjaśnień Dyrektora SzOK jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Czesław Podkowiak-radca prawny UM- zgłosił autopoprawkę w imieniu Burmistrza, dotyczącą 
terminu wejścia w życie uchwały. Po poprawce zamiast zapisu: „uchwała wchodzi w życie z dniem 
podjęcia” powinno być „uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od daty opublikowania 
w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego”. 
 
Wiesław Drewnowski- Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego – 
poinformował, że Komisja 4 głosami „za”, 2 głosami „wstrzymującymi się” przy 1 głosie „przeciw” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Janusz Rautszko-radny- zapytał, czy na tej sesji radni uzyskają więcej informacji dotyczących zmian 
organizacyjnych w SzOK. 
 
Andrzej Bratkowski-radny- zgłosił wątpliwości co do  brzmienia nowej nazwy SAPiK. 
 
Jerzy Hardie-Douglas-Burmistrz- uzasadnił, że proponowana nowa nazwa-skrót SAPiK jest 
odpowiednia, oraz że określenie „agencja” także nie powinno wywoływać złych skojarzeń, ponieważ w 
obrocie prawnym funkcjonuje wiele różnego rodzaju  agencji rządowych czy samorządowych.  
Odnośnie przewidywanych przekształceń organizacyjnych, związanych ze zmianą nazwy SzOK 
Burmistrz wyjaśnił, że zamierzona reorganizacja i połączenie miejskich i powiatowych instytucji kultury 
ma na celu podniesienie poziomu jakości oferty kulturalnej skierowanej do mieszkańców, w tym do 
dzieci i młodzieży, zwiększenie skuteczności działań promujących Miasto i Powiat, a z czasem 
przekonanie do współpracy także pozostałych gmin naszego powiatu.  
Burmistrz zapewnił przy tym, że planowane połączenie SzOK i MDK nie ma na celu redukcji 
pracowników w tych instytucjach, ale zmianę formy zatrudnienia. Wyjaśnił jednak, że dla prawidłowej 
realizacji zamierzenia niezbędne jest odejście od tzw. karty nauczyciela wobec osób zatrudnionych 
w MDK, i że  rozwiązanie tego problemu leży w gestii Powiatu. 
Burmistrz poinformował również o pomyśle powołania Szczecineckiej Lokalnej Organizacji 
Turystycznej, która kompleksowo zajęłaby się problematyką rozwoju turystyki w naszym mieście 
i powiecie. 
 
Radni- Józef Świerczyński, Andrzej Jaszczur i Wiesław Drewnowski – przedstawili swoje zdanie 
popierające projekt uchwały. 
 
Bogumił Kłyk-radny- podkreślił, że gdyby planowane połączenie niosło rzeczywiste zagrożenie dla 
nauczycieli zatrudnionych w MDK, to propozycja zmian nie spotkałaby się  z akceptacją zasiadających 
w radzie nauczycieli. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM-  wobec braku dalszych pytań i uwag przystąpił do 
głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym RM 18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę w sprawie zmiany Statutu Szczecineckiego Ośrodka Kultury w Szczecinku. 
 

Uchwała Nr VI/49/07 
 
 

Ad.18 - Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr X/54/90 Rady Miasta w Szczecinku z dnia 
12 listopada 1990r. w sprawie przystąpienia do Związku Miast Polskich. 
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Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM- wyjaśnił, że uchwała dotyczy wytypowania delegata 
do Związku Miast Polskich. 
 
Wiesław Drewnowski- Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku - przedstawił 
pozytywne zaopiniowanie  projektu uchwały przez Komisję. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM- zapytał Wiceburmistrza Jacka Chrzanowskiego, czy 
wyraża zgodę na kandydowanie na delegata do Związku Miast Polskich.  
Po wyrażeniu zgody przez zainteresowanego  Przewodniczący RM przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr X/54/90 Rady 
Miasta w Szczecinku z dnia 12 listopada 1990r. w sprawie przystąpienia do związku Miast Polskich. 
 

Uchwała Nr VI/50/07 
 
 

Ad.19 - Uchwała w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecinek w 
Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM- odczytał nazwiska kandydatów oraz wyjaśnił, że 
nieobecny na sesji radny Wojciech Knapik wyraził na piśmie zgodę na kandydowanie. 
Przewodniczący RM odczytał oświadczenie radnego Knapika oraz zapytał o zgodę pozostałych  
kandydatów: 
− Daniela Raka 
− Elżbietę Muchę 
− Czesława Podkowiaka 
− Mariusza Ryndziewicza 
− Andrzeja Wdowiaka 
− Józefa Świerczyńskiego 
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
Janusz Rautszko-radny- zapytał w jaki sposób doszło do wytypowania dwóch radnych jako 
delegatów i dlaczego możliwości wytypowania kandydatów spośród radnych nie pozostawiono radzie. 
 
Jerzy Hardie-Douglas-Burmistrz- wyjaśnił, że autorem projektu uchwały jest Burmistrz a nie rada 
i jako autor tego dokumentu nie mógł przedstawić radnym pod głosowanie wykropkowanych pustych 
miejsc, gdyż byłoby to nielogiczne. 
 
Wiesław Drewnowski- Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku- poinformował, że 
Komisja 5 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
  
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM-  wobec braku dalszych pytań i uwag przystąpił do 
głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym RM 15 głosami „za” przy 5 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę 
w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecinek w Związku Miast i Gmin 
Dorzecza Parsęty. 
 

Uchwała Nr VI/51/07 
 
 

Ad.20 - Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność 
Miasta Szczecinek. 
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Jerzy Kania-Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej- przedstawił pozytywną opinię 
Komisji wobec projektu uchwały. Poinformował ponadto o uwagach Komisji, by poprzez realizację 
sprzedaży terenu po byłym barze rybnym, nie dopuścić do powstania w tym miejscu obiektu nie 
pasującego do już istniejącej architektury. Przewodniczący wyjaśnił przy tym, że Komisja uzyskała 
zapewnienie od Kierownika Referatu, że takiego zagrożenia nie ma, i że budowa nowego obiektu 
będzie wymagała odpowiednich uzgodnień z Konserwatorem Zabytków. 
 
Wiesław Suchowiejko-Przewodniczący RM- wobec braku pytań i dalszych uwag przystąpił do 
głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
 

Uchwała NR VI/52/07 
 

 
Ad.21 - Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr V/36/07 Rady Miasta Szczecinek z dnia 
15 stycznia 2007r. w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej, 
wyznaczenia inkasenta i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 
Wiesław Drewnowski- Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego - 
przedstawił pozytywne zaopiniowanie  projektu uchwały przez Komisję. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM-  wobec braku pytań i uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr V/36/07 Rady 
Miasta Szczecinek z dnia 15 stycznia 2007r.  w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa opłaty 
skarbowej, wyznaczenia inkasenta i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 

Uchwała Nr VI/53/07 
 
 

Ad. 22 - Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Pilska-Raciborki. 
 
Wiesław Drewnowski- Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego- 
przedstawił pozytywne zaopiniowanie  projektu uchwały przez Komisję. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM-  wobec braku pytań i uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Pilska-
Raciborki. 
 

Uchwała Nr VI/54/07 
 
 

Ad.23 - Sprawozdanie Burmistrza. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM- przypomniał, że radni otrzymali sprawozdanie na 
piśmie. Z uwagi na brak pytań Przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu obrad. 
 
Ad.24 - Informacja Przewodniczącego RM. 
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Wiesław Suchowiejko-Przewodniczący RM- przedstawił informację o działalności 
Przewodniczącego w okresie od 16 stycznia do 23 lutego 2007r. 
 

W okresie tym do Rady Miasta wpłynęły następujące pisma: 
 
1. Uchwała Składu orzekającego RIO w Szczecinie w sprawie wydania opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetowego Miasta Szczecinek w 2007 r. oraz prawidłowości załączonej 
do budżetu prognozy kwoty długu publicznego. 

Skład Orzekający RIO w Szczecinie w składzie: 
Ewa Wójcik – Przewodnicząca 
Mirosław Kołuda – członek 
Bogusław Staszewski – członek 
po rozpatrzeniu budżetu Miasta Szczecinek na 2007 r. pozytywnie zaopiniowano możliwość 
sfinansowania deficytu budżetowego na 2007 r. oraz załączoną do budżetu Miasta Szczecinek 
prognozę kwoty długu publicznego na lata 2007-2015. 
 
2. Pismo radnego Szymona Kiedela informujące o rezygnacji z pełnienia funkcji Wiceprezesa sekcji 

koszykówki w MKKS. Darzbór. 
 
3. Pismo radnego Wiesława Drewnowskiego informujące o rezygnacji z pełnienia funkcji Członka 

Zarządu sekcji piłki nożnej w MKKS. Darzbór oraz rezygnacji z pełnienia funkcji Członka Zarządu 
Stowarzyszenia Honorowych Dawców Krwi w Szczecinku. 

 

4. Pismo radnego Kazimierza Lisa informujące o rezygnacji z pełnienia funkcji Wiceprezesa 
i Członka Zarządu sekcji piłki nożnej w MKKS Darzbór. 

 
5. Zarządzenie Burmistrza Gminy Borne Sulinowo o odwołaniu z dniem 28 lutego 2007r. ze 

stanowiska Zastępcy Burmistrza Gminy Borne Sulinowo radnego Romana Matuszaka. 
 
6. W sprawie przydziału mieszkań wpłynęły 23 wnioski, które zostały skierowane do Komisji 

Problemów Społecznych. 

 

Ad.25 - Wnioski i zapytania radnych. 
 
Roman Matuszak- Wiceprzewodniczący RM-  odczytał odpowiedź NFOŚ udzieloną dla PWiK, 
z której wynika, że wycofanie się z realizacji projektu grozi koniecznością zwrotu uzyskanych środków 
i grozi utratą możliwości ubiegania się o środki unijne w przyszłości, i następnie zgłosił wniosek, by 
wzmóc działania, aby zamierzony projekt jednak zrealizować. Wiceprzewodniczący RM przedstawił 
swoje bardzo krytyczne stanowisko wobec ewentualnego zamiaru wycofania się z realizacji projektu. 
 
Jerzy Hardie-Douglas-Burmistrz-  wyjaśnił, że zwrócenie się przez PWiK z pytaniem do NFOŚ nie 
oznacza jeszcze wycofania się z realizacji projektu, ale świadczy o przezorności. Zdaniem Burmistrza 
zrealizowanie projektu w obecnym kształcie jest praktycznie nie realne. Burmistrz  zwrócił przy tym 
uwagę, że trudności z realizacją projektu wynikają z wadliwości jego opracowania i przygotowania, 
które miało miejsce pod rządami poprzedniej władzy, w skład której wchodził także radny Roman 
Matuszak. Burmistrz przypomniał radnemu Matuszakowi, że przez okres sprawowania przez Romana 
Matuszaka funkcji wiceburmistrza Bornego Sulinowa – gmina ta nie uregulowała żadnych dopłat dla 
PWiK. 
 
Andrzej Wdowiak-Prezes PWiK- przedstawił wynik finansowy spółki i wyjaśnił, że jego obowiązkiem 
jest informowanie właściciela, czyli Miasto Szczecinek reprezentowane przez Burmistrza o ryzyku 
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utraty płynności finansowej przez spółkę miejską, i że także z tego względu zwrócił się z pytaniami do 
NFOŚ. 
 
Beata Pszczoła-Bryńska-Wiceprezes PWiK- wyjaśniła, że w pytaniu skierowanym przez PWiK do 
NFOŚ nie było zapowiedzi o odstąpieniu od projektu, a jedynie wątpliwości, na które spółka chciała 
uzyskać odpowiedź. Pani Wiceprezes podkreśliła poza tym bardzo duże osobiste zaangażowanie 
Burmistrza Jerzego Hardie-Douglasa w działania mające na celu zrealizowanie projektu w jak 
największym stopniu. 
 
Wiesław Drewnowski-radny- zapytał o zagrożenie utraty środków unijnych. 
 
Jerzy Hardie-Douglas-Burmistrz- wyjaśnił, że PWiK samo nie wycofa się z projektu. Jeśli nie będzie 
on wykonywany to dlatego, że nie będzie pozwolenia na jego realizację. Burmistrz poinformował 
radnych o zaplanowanym na dzień 1 marca b.r. spotkaniu z przedstawicielami NFOŚ, na którym mają 
oni przedstawić propozycje i warianty wybrnięcia z problemu. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM- poprosił Burmistrza o przygotowanie na piśmie 
informacji na poruszony temat.  
 
Jerzy Hardie-Douglas-Burmistrz- zaprosił zainteresowanych radnych na spotkanie po 
wcześniejszym umówieniu, na którym spróbuje szerzej omówić i wyjaśnić poruszony problem. 
 
Jacek Brynkiewicz-radny- w imieniu rodziców podziękował dyrekcji i personelowi ZBSziP oraz 
„Basenu” (spółce AQua-Tur) za sprawne i udane zorganizowanie uczniom ferii zimowych. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM- z uwagi na wyczerpanie porządku obrad zamknął 
sesję. 
 
Obrady zakończono o godz. 14:45. 
 
 
Protokołował:        Przewodniczący Rady Miasta 
 
Dariusz Krupski           Wiesław Suchowiejko 


